
I CHOOSE TO EXERCISE MY CONSTITUTIONAL RIGHTS!
我选择行使我的宪法权利!

1. I do not wish to speak with you, answer your questions, or 
sign or hand you any document.
•	我不愿与您交谈、回答您的问题，也不会签署或递交任何文件。

2. I do not give you permission to enter my home unless you 
have a warrant to enter, signed by a judge or magistrate with 
my name on it.
•	除非您持有写有我名字的法官或治安官签署的搜查令，否则我不允许您进入我的住所。

3. I do not give you permission to search any of my belongings.
•	我不允许您搜查我的任何个人物品。

The information provided here is for informational purposes only and does not constitute legal advice.

•	如有移民官员敲门，你有权不开门。
• You do not have to open the door if an immigration agent knocks on your door. 

•	你有权保持沉默。你没有义务回答移民官员的问题。
• You have the right to remain silent. You do not have to answer any questions from an immigration agent. 

•	你有权在与律师交谈之前，不签署任何文件或与移民官员交谈。
• You have the right not to sign documents or speak with immigration agents without first speaking with a lawyer. 

你可以选择将这张卡片递给移民官员。
如果你在家里，你可以透过窗户展示卡
片或从门缝中递出去。	

此信息仅供参考，不构成法律建议。

你拥有宪法赋予的权利!
YOU HAVE CONSTITUTIONAL RIGHTS!

Know Your Rights!
Know Your Rights and know how to advocate for yourself! Our informational Know Your Rights cards 
can be printed from home to stay up to date on your rights for self-advocacy in citizenship, residency, 
and immigration. Our informational cards are available in English, Spanish, Chinese (Simplified), and 
French so far!

Instructions: Print this page on regular, US letter sized paper (8.5” x 11”). Cut the Know Your Rights 
card out of the page along the dashed lines. Fold the card in half along the dotted line in the middle, so 
that both sides display the text of the card. 

Disclaimer: Our Know Your Rights cards are for informational purposes only, and do not constitute 
legal advice.

了解您的权利
了解您的权利，知道如何为自己争取权益！我们的 “了解您的权利 ”信息卡可以在家打印，随
时了解您在公民权、居留权和移民方面的自我主张权利。我们的信息卡目前有英语、西班牙
语、简体中文和法语版本！

说明： 用普通的美国信纸（8.5 英寸 x 11 英寸）打印本页。沿虚线将 “了解你的权利 ”卡片剪
下。沿着中间的虚线将卡片对折，使两面都显示卡片上的文字。

免责声明： 我们的 “了解你的权利 ”卡片仅供参考，并不构成法律建议。


